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Milí čtenáři,   

                                                                    

vítáme vás u dalšího čísla Školních novin. Doufáme, že se vám toto vydání bude 

líbit. 

 

Na úvod musíme informovat, že náš redaktorský tým bohužel opustilo pár 

členů, takže nás zbylo 9: Markéta Brožová, Adéla Teplárková, Františka 

Petráková, Kateřina Králová, Tereza Šplíchalová, Lukáš Král, Nela Vrzalová, 

Filip Žampach, Nela Hudcová – a tohle je náš celý skvělý tým. 

 
 

 

V tomto čísle najdete: 

- Rozhovor s panem učitelem Stanislavem Vackem 

- Akce školy 

- Křížovky, osmisměrky a rébusy 

 

 

 

 

 



Rozhovor s panem učitelem Stanislavem Vackem, otázky kladly žákyně 4.r.: 

 

Žákyně: Jaký sport máte nejradši? 

Učitel: Mám rád všechny sporty, ale v současnosti mám v oblibě cyklistiku a tenis. 

Fotbal jsem za Novou Ves pod Pleší hrál někdy do roku 1991, potom už jsem na něj 

neměl moc čas, protože jsem stavěl na Dobříši svůj byt. 

 

Ž: Kam jste chodil jako malý do základní školy? 

U: Do školy jsem chodil v Dobříši, a to od 1. až do 9. třídy a potom i na střední 

školu. 

 

Ž: Jak dlouho jste studoval na pana učitele? 

U: Na pedagogické fakultě Univerzity Karlovy jsem studoval 4 roky a kromě toho 

jsem absolvoval ještě dvouleté studium pro řídící pracovníky. 

 

Ž: Proč jste si vybral povolání dělat učitele zrovna v naší škole? 

U: Do školy v Nové Vsi jsem přišel v roce 1984 a předtím jsem od roku 1978 učil na 

ZŠ v Dublovicích u Sedlčan, kde jsme s rodinou bydleli. Moje tehdejší manželka 

začala pracovat ve vědecké knihovně v Mníšku pod Brdy a dojíždění z Dublovic pro 

ni bylo velmi obtížné. Naštěstí se na zdejší škole uvolnilo místo, a tak jsem ji přijal. 

Jsem moc rád, že se tak stalo. 

 

Ž: Kam rád jezdíte, když máte volný čas? 

U: O prázdninách nebo ve dnech volna rádi s manželkou cestujeme, pravidelně 

jezdíme např. do Maďarska do termálních lázních. Navštěvujeme také různá místa 

v naší vlasti. 

 

Ž: Co jste dělal za povolání před naší školou a dělal jste vůbec nějaké jiné? 

U: Kromě učení jsem také 12 let dělal starostu města Dobříš, dělal jsem přitom 

také jednatele městské společnosti, která měla na starosti vytápění a spoustu 

dalších věcí, které ke starostování patří. 

 

Ž: Hrajete na nějaký hudební nástroj? 

U: Z hudebních nástrojů mám nejraději kytaru, hraji také na ukulele a někdy i na 

klávesy. Hudbu mám rád klasickou i moderní. 

 

Ž: Děkujeme, že jste nám věnoval váš čas a odpověděl na naše otázky. Přejeme 

hodně sil s vašimi žáky. 

 

 

 

 



AKCE ŠKOLY: 

Kroužek Taekwon-Do – ukázková hodina dne 13.9. 

- Do školy přišla skupina žáků s panem mistrem Pavelkou z Taekwon-Da a 

ukázali, co se naučili. Ukázková hodina probíhala jako nábor do kroužku. 

 

Dřevíčkova dílna, 26.9. 

- Pan Pilnáček přijel se svou dílnou do naší školy a žáci si vyzkoušeli vyrobit 

svícen nebo jezdícího krokodýla nebo auto ze dřeva. Byly tam různé pomůcky 

a stroje k výrobě dřeva. 

 

Lesní pedagogika, 5.10. 

- Všechny třídy šly do lesa a byly rozděleny do skupin. Lesem je provázeli 

lesníci-pedagogové. Žáci získávali různé informace a hráli se poučné hry. 

 

Bruslení, 11.10. – 14.12. 

- Celý kurz měl 10 lekcí a učili jsme se správně bruslit. Ze 3. třídy chodilo jen 

8 žáků, ale z jiných tříd jich chodilo víc. Jedna žákyně 4. ročníku si 

zapomněla sundat chrániče z bruslí a když vyjela na led, divila se, že ji to 

nejede. A jeden prvňák si zlomil ruku, když objížděl kolečko kolem stadionu. 

 

Sférické kino, 24.10. 

- V tělocvičně byla nafouknutá velká bublina a v ní se promítaly krátké pohádky 

o našem světě a o přírodě kolem nás. Byli jsme rozděleni do 3 skupin: 1. první 

a druhý ročník, 2. třetí a čtvrtý ročník a 3. pátý ročník. Žáci leželi nebo 

seděli na karimatkách v bublině. 

 

Krabice od bot, 20.11. – 5.12. 

- Děti z naší školy opět darovaly dárky dětem z dětského domova nebo rodinám 

v nouzi. Letošní ročník se hodně vydařil, nasbíralo se 47 dárků. 

 

Adventní jarmark, 8.12. 

- Ve škole se konal adventní jarmark od 15 do 18 hodin. Byl to první jarmark, 

který se nekonal zároveň s rozsvěcováním stromečku na návsi. Prodávali se 

vánoční výrobky od žáků naší školy. Prodavači byli hlavně z 5. a 4. ročníků. 

Nejvíce se prodávali svíčky vyrobené z včelího vosku. Na hřišti se grilovaly 

klobásy a „Grilman“ nám málem uhořel, nakonec se mu povedlo oheň uhasit a 

klobásy byly hodně křupavé. Vedle klobás prodávala paní zástupkyně dětský 

punč, který byl opravdu moc dobrý. 

 

Vánoční Praha, 18.12. 

- První třídě se nejvíc líbilo KFC a MC. 

- Druhé třídě se líbil stromeček na Staroměstském náměstí.  



- Třetímu ročníku se líbily stánky s jídlem. 

- Ve čtvrté třídě si skoro všichni koupili trdelníky. 

- Páté třídě se také líbilo celé Staroměstské náměstí se stromečkem a jídlem. 

 

Vánoce ve třídě 

- Prvnímu ročníku se moc líbilo rozbalování dárků. 

- Druhákům se to moc líbilo. 

- Líbil se jim film  Mr. Bean . 

- Koukali na souboj Titánů. 

- Páťákům se to líbilo, ale kluci křičeli.  

 

Koledování po vsi 

- Ti žáci, co přišli do školy, se rozdělili na 2 skupiny. Některé moc bavilo zpívat ale 

jiné zase ne. Za odměnu dostávali sladkosti, které si pak všichni rozdělili ve škole. 

 

 

 

KŘÍŽOVKY, OSMISMĚRKY, RÉBUSY 

 



 



 

 

 


